
 

 Z A P I S N I K  

s 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 15. ožujka 2021. godine u Radničkom domu s početkom u 17,00 sati 

 

 

 Prisutni: Goran Bukovac, Igor Pleše, Daniel Kezele, Boris Lozer, Tanja Jakovac, Igor Mance, 

Davor Košmrlj, Goran Rački, Gordan Tomac, Arijana Šercer, Adrijana Kruljić, Nataša Kozlica, Johan 

Klarić, Dražen Magdić. 

 Izostanak je ispričao Franjo Jakovac. 

           

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina 

Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica 

Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Karmela Rački, ravnateljica 

Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Ivan Rački, predsjednik Komisije za dodjelu priznanja Grada 

Delnica, Tibor Briški i Klaudija Kumpar, službenici JUO, novinari Novog lista, Radio Rijeke i Radija 

Gorski kotar. 

 

Goran Bukovac, predsjednik Gradskog vijeća otvara sjednicu, konstatira da sjednici prisustvuje 

14 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

Zapisnik s 37. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 

 

Predsjednik navodi da nije dobio prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 

 

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1. Zaključak o davanju suglasnosti na Plan o upisima i mjerilima upisa djece u Dječji vrtića 

„Hlojkica“ 

2. Vijećnička pitanja 

3. Poslovnička odluka o drugim izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Delnica 

4. Odluka o uporabi grba, zastave i svečane pjesme 

5. Odluka o podnošenju prijedloga i peticija  

6. Odluka o zborovima građana 

7. Odluka o dodjeli nagrade za životno djelo u 2021. godini 

8. Odluka o dodjeli godišnje nagrade u 2021. godini 

9. Odluka o dodjeli godišnje nagrade u 2021. godini 

10. Odluka o dodjeli povelje u 2021. godini 

11. Odluka o financiranju javnih potreba u osnovnom i srednjoškolskom obrazovanju u 2021. 

godini 

12. Odluka o financiranju javnih potreba u programu kulturnih i glazbeno scenskih djelatnosti te 

ostalih programa iz područja društvenih djelatnosti u 2021. godini 

13. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o korištenju i davanju u zakup javnih površina u vlasništvu 

Grada za postavu privremenih objekata 

14. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o prodaji robe izvan prodavaonica na području Grada 

Delnica 

15. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o reklamiranju i plakatiranju na području Grada Delnica 

16. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o agrotehničkim mjerama te uređenju i održavanju 

poljoprivrednih rudina na području Grada Delnica 

17. Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi mjera sprječavanja odbacivanja otpada 

18. Odluka o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada 

19. Izvješće o korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Grada Delnica 

20. Rješenje o imenovanju povjerenstva za dodjelu potpora 



21. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine 

22. Godišnji plan razvoja sustava CZ na području Grada Delnica za 2021. godinu 

23. I. izmjene i dopune Odluke o privremenom oslobađanju plaćanja zakupa javnih površina 

24. I. izmjene i dopune Odluke o privremenom oslobađanju plaćanja zakupa poslovnog prostora 

25. II. Izmjene i dopune Odluke o privremenom oslobađanju plaćanja komunalne naknade Grada 

Delnica 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Materijali za sve točke dnevnog reda dostavljeni su elektroničkim putem, prilažu se i čine 

sastavni dio zapisnika. 

 

      Točka 1. 

Karmela Rački: Kao što ste vidjeli u materijalima, upisi u pedagošku godinu 21./22. za Dječji 

vrtić Hlojkica započinju 17. svibnja, traju do 29. svibnja. Moram istaknuti da će oni, na žalost, ove 

godine imati jednu posebnost jer će ih nadzirati, kako su nam najavili, Prosvjetna inspekcija Ministarstva 

znanosti i obrazovanja. Naime, u njihovom zadnjem nadzoru utvrdili su da u vrtiću postoji određeni broj 

djece koji je prekobrojan odnosno izvan državnog pedagoškog standarda. Naglašavam da se tu ne radi 

o velikom broju djece ali zaista smo izvan DPS. Vrtiću je izrečena mjera s rokom izvršenja 30. lipnja 

da se do tada broj djece uskladi s DPS. Mi, naravno da ne možemo nikoga na silu ispisivati, to ne dolazi 

u obzir, nadamo se da će se taj broj nešto smanjiti jer obično djeca koja su na jesen školski obveznici 

imaju tendenciju ranijeg ispisa iz Vrtića pa bi se taj broj na takav način iznivelirao. Izrazito su naglasili 

da se za novu pedagošku godinu mora poštovati DPS, o njemu je sve rečeno u jednoj knjizi koja se 

upravo tako i zove. Naravno da nitko od nas u Vrtiću, vjerujem niti vi ovdje, ni na koji način ne želimo 

dovoditi u pitanje poštovanje DPS, samo nekad je kao i svaki zakon pa tako i ovaj teško ispoštovati. 

Naši smještajni kapaciteti nisu dostatni za trenutne potrebe koje imamo s obzirom na broj djece u Gradu, 

svi prvenstveno kreću kod upisa prema našoj ustanovi što je i razumljivo. Na sreću imaju i alternativu, 

privatni obrt za čuvanje Snješko smješko i Šareni svemir. S ovog mjesta svih zajedno bih zamolila, tu 

su vjerujem i budući gradonačelnik ili gradonačelnica, da se ozbiljno razmišlja o povećanju smještajnih 

kapaciteta. Nikako ne želim na bilo koji način podcijeniti ovo što je Prosvjetna inspekcija rekla, ali 

naglašavam da su potrebe puno veće, da je svaka obitelj u Gradu Delnicama važna, da će obitelji ostati 

ovdje ako budu imali riješeno pitanje smještaja u dječji vrtić, da nikako se nećemo oglušiti o to što kaže 

Prosvjetna inspekcija ali možda inspektorica nije, pretpostavljam, nikada bila u ulozi da kad vam dođe 

obitelj, roditelji koji traže smještaj u naš vrtić, a vi ih morat e odbiti jer nemate dovoljno mjesta. Možda 

da se svi zajedno udružimo, budući gradonačelnik, vi kao članovi Gradskog vijeća, Upravno vijeće da 

donesemo odluku da poštujemo DPS, da ga uvažavamo ali da, prije svega, moramo misliti na dobrobit 

naših obitelji, da moramo pokušati smjestiti svu djecu koja žele ući u naš dječji vrtić i da nije to, kako 

su oni procijenili, bahato ponašanje  od strane vrtića nego naglašavam, svakom mladom roditelju 

moramo pomoći na način da mu smjestimo dijete u predškolsku ustanovu. Nadam se da će inspektorica 

i ovaj puta imati razumijevanja, iako je naglasila da ukoliko se za novu pedagošku godinu mjere neće 

ispoštovati da će ona izreći, uz financijsku kaznu, i neku mjeru ali mislim da to nikako ne bi bilo dobro 

niti poželjno jer moramo biti na usluzi građanima, obiteljima, roditeljima našeg grada.  

Goran Bukovac: Hvala ravnateljici što nas je još jednom podsjetila da su kapaciteti našeg 

Dječjeg vrtića trenutno nedostatni za stvarne i realne potrebe. Na razini ovog Gradskog vijeća više puta 

se razgovaralo o mogućnostima i modelima proširenja i nemam što drugo reći nego da ćemo se u idućem 

vremenu morati dodatno potruditi i dati dodatan angažman u sve to skupa. 

Katarina Mihelčić: Da, imamo tendenciju porasta broja djece koja žele pohađati sve vrtiće, 

odnosno nekakva računica pokazuje da je izvan našeg sustava još uvijek 200 djece koja se ne upisuju ni 

u jednu kategoriju koju mi sufinanciramo. Prije svega zbog toga smo i krenuli u financiranje i 

sufinanciranje privatnih obrta Snješko smješko i Šareni svemir. Znamo da nam kapaciteti ne 

zadovoljavaju kriterije, međutim i kao članica Komisije za upise u proteklih nekoliko godina se to 

uspjelo na neki način riješiti, prije svega tako da oni koji su ostali ispod crte su se upisivali u privatne 

obrte. Ove godine se po prvi puta dogodilo da ta lista se nije uspjela isprazniti i da smo imali kroz godinu 

kontinuirane upise i da se zapravo pojavio problem ponajviše jasličke dobi koju treba zbrinuti. 

Ravnateljica nije istaknula da smo ove godine prijavili program produženog boravka za svu djecu u 



vrtiću, isto tako i dodatne programe za svu djecu gdje bi se pokušalo ostvariti ravnotežu između 

obiteljskog života, radnog vremena roditelja i potrebe koju oni imaju u skladu s našim Vrtićem odnosno 

sadašnjim radnim  vremenom koje ne zadovoljava sve potrebe, a to je do 16 sati. Druga stvar, u tijeku 

je natječaj Ministarstva demografije, obitelji, mladih i socijalne politike gdje je moguće prijaviti 

proširenje kapaciteta dječjih vrtića i gdje se radi projekt koji se odnosi na samo proširenje kapaciteta što 

znači, mi smo procijenili da po brojkama koje imamo iz sustava e-novorođenčadi trebamo puniti dvije 

dodatne grupe, jednu jasličku i jednu vrtićku. Projekt bi trebao biti gotov uskoro, nakon svega nas 

očekuje iščekivanje rezultata. Mi ćemo u tom slučaju imati idejno rješenje što nije konačno rješenje 

našeg pitanja, nakon toga slijedi projektiranje, građevinska dozvola i sve ono što treba, najranije kada 

možemo biti gotovi s projektom i zbrinuti djecu će biti iduća pedagoška godina. Međutim, na vrijeme 

smo krenuli, čini mi se da ćemo postići sve zadane ciljeve. Kada bi ostvarili sva sredstva koja planiramo 

sa strane dodatnih fondova to bi bilo ulaganje u visini od oko 3 milijuna kuna.  

Igor Pleše: Što se tiče natječaja Ministarstva demografije ne znam koliki problem će nam 

predstavljati indeks razvijenosti, indeks koji nas sprečava da prođemo na natječajima, bojim se da ćemo 

se opet pokazati kao pre razvijena sredina i da na tom projektu nećemo proći. Bio bih najsretniji da u 

tome uspijemo. Što je s pričom s Američkom vojskom? Ideja je bila da se prostor iznad zbornice u 

osnovnoj školi uredi kao i da se jedna učionica OŠ oslobodi za potrebe vrtića. Možda u ovom slučaju to 

ne bi bilo loše rješenje. Molim da nam to pojasnite. 

Katarina Mihelčić: Prije svega zahvaljujem se generalu Turaliji koji nas je uputio na sredstva 

koja omogućuje Američka vojska odnosno preko Američke ambasade se ostvaruje program podrške za 

manje razvijena područja na mjestima gdje Američka vojska ima svoje baze. Od 2017. godine aktivno 

na tome radimo, dosta smo imali posla vezano uz dokumentaciju. Ono što se utvrdilo u postupku, a imali 

smo sreću da taman kada se otvorila mogućnost putovanja na područje Europe za njihove djelatnike, 

došli su i to je bilo jedino mjesto na koje su oni prošle godine došli. U ovom trenutku je gotov natječaj, 

trajao je do prošlog tjedna, bilo je dosta prijava, oni su bili u obilasku naše škole. O samom proširenju 

teško je govoriti jer je potrebno da se završe svi procesi koji trebaju proći, a to znači prije svega odraditi 

projektnu dokumentaciju koja će predložiti rješenje, oni koji su predložili rješenje moraju izraditi 

dokumentaciju i izvođač radova koji će biti odabran, što očekujemo kroz nekoliko dana, će raditi sve 

radove koji su u samoj školi. Samim time postoji mogućnost da se zbog proširenja kapaciteta oslobodi 

još jedna prostorija i tu razmatramo mogućnost da i kroz naše proširenje vrtića i rješenja od Američke 

vojske zapravo zatvorimo cijelu priču i napravimo kompletnu rekonstrukciju našeg vrtića i same škole. 

Događa nam se i to da u školi imamo fasadu koju treba promijeniti i sanirati pogotovo gdje je i naša 

jedna skupina i to će zahtijevati dosta veliku investiciju bez obzira na Američku vojsku, i tu ćemo morati 

podmetnuti svoja leđa. Prije svega treba čekati odabranog izvođača od strane Američke vojske, nakon 

toga ćemo vidjeti kako će se situacija razvijati. Postoji još jedan potencijalni problem – mi od ove 

godine, opet potencijalno, imamo mogućnost razvoja 3. razreda odnosno 3. razrednog odjeljenja nakon 

deset godina prvi puta. Po brojkama to bi se moglo dogoditi u idućoj godini i tu OŠ ima još veće potrebe 

tako da te raspodjele prostorija i samih zgrada treba odraditi i dobro dogovoriti da bismo imali konsenzus 

i da bi imali rješenje za svih. 

Gradonačelnik: Kratki komentar ovoga vezano za slatku brigu s obzirom na nedostatne 

smještajne kapacitete za svu onu djecu za čije smještanje iskazuju interes njihovi roditelji. Naime, kao 

što ste čuli, ovo pitanje koje je doista vrijedno i koje zaslužuje sve riječi zahvale i pohvale, a tiče se 

doprinosa Američke vojske u poboljšanju uvjeta naše obrazovne ustanove jest nešto što doista nema 

alternative. Na žalost, u posljednje vrijeme, barem do mene su došle informacije da vjerojatno od viška 

prostora koji bi se na taj način stvorio, a za potrebe vrtića, neće biti ništa. Moramo računati i s tom 

varijantom. Dakle i ta varijanta je moguća i izvjesna ali to ni u kom slučaju ne umanjuje namjere i 

doprinos Američke vojske u poboljšanju onoga što se želi postići u obrazovnoj instituciji koja se zove 

Osnovna škola Ivana Gorana Kovačića u Delnicama. Čuli ste od zamjenice da je u tijeku natječaj koji 

omogućava, pored projekta proširenja u 1. fazi kao prvi korak, financiranje i izrade projektne 

dokumentacije. I to će se napraviti, to će se prijaviti. Prema onome što je ovoga časa dostupno mi ne 

možemo sa sigurnošću tvrditi da će naš „nesretni indeks razvijenost“ biti eliminatorski razlog ili jedan 

od čimbenika koji neće donijeti dovoljan broj bodova da bi na tom natječaju prošli. Dakle, računali smo 

i s tom varijantom. Ja sam prije nego se otvorila mogućnost za taj natječaj, razmišljajući o alternativama, 

dao zadatak pravnoj službi da pripremi svu potrebnu formalnu dokumentaciju koja je već proslijeđena 

na nadležno mjesto u Zagreb, bivše Ministarstvo državne imovine – Uredu za državnu imovinu, da se 



pokuša doći, bez naknade, do prostora koji se zove bivši Pleter, dakle prizemlje zgrade u Radićevoj ulici 

koja je, na žalost, u pre žalosnom stanju i to je nešto što bi se uz određena ulaganja itekako moglo 

kvalitetno urediti za određeni, vjerujem, onaj broj djece koji bi možda bio prekobrojan na ovom upisu. 

Vjerujem da je izvjesnost takvog darovanja moguća i da će se to vjerojatno desiti, ali je teško i nemoguće 

reći ovoga časa kada, uz izvjesnost potrebe smještaja većeg broja djece no što sadašnji prostorni uvjeti 

ustanove omogućavaju. Da je to moguće bez obzira na ove izvore financiranja koje se nudi, potvrđuje i 

činjenica koja se zove, a predsjednik Gradskog vijeća sa mnom uz suglasnost izvršitelja oporuke 

gospodina Smiljanića i gospodina Duševića, smo potpisali sporazum koji je u jednom dijelu namijenjen 

sufinanciranju proširenja vrtića u iznosu od 500.000 kanadskih dolara, što nije mala vrijednost i ja 

vjerujem, uz one osnovne pretpostavke nekadašnje kuhinje, sanitarnog čvora i velikog restorana da je 

to primjeren prostor koji bi se za te novce naravno uz dobar projekt prenamijenio i uredio za potrebe 

smještaja vrtića, a razmišljanja pojedinih roditelja će vjerojatno morati postati prošlost kao što ni svi 

roditelji u Rijeci, Zagrebu ili bilo kom drugom većem gradu ne mogu smjestiti djecu u jednu zgradu već 

su raštrkana po cijelom gradu, poanta je kvalitetan i adekvatan smještaj i adekvatna stručna skrb o djeci 

u predškolskoj ustanovi. Naravno da je sve to nekakvo profuturo vrijeme što ne znači da se neće 

maksimalno angažirati oni koji su za to zaduženi, a na razini komunikacije još ovo malo vremena 

maksimalno koliko ću moći itekako ću lobirati i nastojati da se taj proces ubrza i da se taj objekt, ako ni 

zbog čega drugoga, ustupi Gradu, a onda da ga spasimo jer vidimo kako država, bez obzira koja to bila, 

raspolaže svojom imovinom. Itekako imamo planove, imamo ideje, a i mogućnosti, rekao sam i vjerujem 

da je to onda u jednom kraćem vremenu moguće napraviti i kvalitetno stvoriti uvjete za smještaj sve 

potrebne djece. O detaljima hoće li to biti jaslički smještaj, hoće li to biti grupa starije djece, tri godine 

i više to je stvar ustanove koja treba predložiti i osmisliti što bi zapravo bilo najkvalitetnije i najuputnije, 

prema tome na tu razinu operativnosti sustava se nećemo spuštati. Moram komentirati reakciju nadležne 

inspektorice koja, u načelu, uopće nije upitna, koja je u krajnjoj liniji i očekivana i koja je nešto što 

zapravo proizlazi iz pozitivnih propisa ove države, a ako želimo, a morali bi biti zagovornici države 

prava i pravne države, onda taj postupak nije upitan. No, podsjetit ću – nisam siguran da li je to bilo u 

ovom sazivu vijeća ili sazivu prije, ali je sigurno bila bivša ravnateljica, no neki su bili i u onom sazivu 

kada sam upravo na tu temu komunicirao mogućnost prekobrojnog primanja djece u ustanovu iz razloga 

što je najava bila takva, a mogućnosti propisane DPS su upravo govorile da bi otprilike petero djece bilo 

prekobrojno. Ja sam svjesno i javno rekao da ćemo ići u prekobrojan upis djece iz prvenstvenog interesa 

roditelja koji nemaju alternativne mogućnosti, koji nemaju iz nekog razloga ne ulazeći u njih, djedove, 

bake, užu ili familiju od povjerenja kojoj bi povjerili svoju djecu i na takvo razmišljanje uz pretpostavku 

i u tome nitko neće razuvjeriti da ni jednog dana, ni u jednoj skupini nije prisutan sav upisan broj djece 

što znači da nijednoga dana neće u fizičkom obimu djece doći do nepoštivanja propisanog DPS je bilo 

isto razmišljanje i potvrda dobrog razmišljanja od strane nadležnog pomoćnika u Ministarstvu 

obrazovanja i znanosti. Ali, kad dođe prijava onda nije upitno da inspektorica mora postupiti i da mora 

provjeriti i kontrolirati, nadzirati poštivanje svega onoga što je propisano za jedan sustav, pa u 

konkretnom slučaju i DPS. S ovog mjesta vas uvjeravam, dakle to nije prijetnja, to je nešto što se zove 

apsolutna zaštita interesa roditelja i svih onih koji nemaju alternative, da ću pokrenuti lavinu – ja osobno, 

potpisati zahtjeve za upravnim nadzorom nad svim vrtićima. Počet ću od Zagreba, a onda dalje u Rijeci, 

Osijeku, Splitu, svim drugim većim gradovima u Hrvatskoj i vidjet ćete što će se desiti. Desit će se 

totalni kolaps i urušavanje sustava jer ne postoji, barem u velikim gradovima, niti jedan vrtić koji nema 

prekobrojnu djecu jer je naprosto nemoguće uz iskazan interes i potrebu roditelja zadovoljiti tu potrebu 

poštujući državni pedagoški standard. Da su toga svjesni u ministarstvu potvrđuje i činjenica da je 

najavljena izmjena Zakona o predškolskom i osnovnoškolskom odgoju, u ovom slučaju se to ne tiče 

osnovnoškolskog odgoja, da će se povećati državni pedagoški standard za otprilike 20 % po skupini što 

bi konzumiralo onaj prekobrojni broj djece, a ni u kom slučaju – ponavljam, ne bi bilo dodatno 

opterećenje za sustav koji skrbi o toj djeci jer niti jednoga dana neće biti 100 % broj fizički prisutan 

djece u vrtiću odnosno u svojoj odgojno-obrazovnoj skupini. Nadležna inspektorica neka radi svoj 

posao, a ja ću, kao savjestan i odgovoran građanin, obaviti svoj posao kao građanin. 

Goran Bukovac: Nije prvi puta da smo analizirali tu temu, imamo sreću da imamo dovoljan broj 

djece i da nam fali mjesta u vrtiću, mi nismo taj problem uspjeli riješiti, dobro je da se to dodatno 

aktiviralo pa će idući gradonačelnik ili gradonačelnica i idući saziv Gradskog vijeća to staviti u 

prioritete. 



Gradsko vijeće je jednoglasno, nakon rasprave, donijelo Zaključak o davanju suglasnosti na 

Plan o upisima i mjerilima upisa djece u Dječji vrtić „Hlojkica“ Delnice. 

 

Točka 2. 

Vijećnička pitanja. 

1. Davor Košmrlj: Pitanje za nekoga iz Jedinstvenog upravnog odjela. Više ugostitelja me 

kontaktiralo, imali su primjedbu ili više neku zamisao, da se sada kod čišćenja cesta nakon 

zimskog posipavanja, s obzirom da su u mogućnosti raditi isključivo preko terasa, ako bi se 

moglo urgirati prema koncesionaru da se čišćenje cesta najprije obavi ispred terasa kafića 

odnosno ostalih ugostiteljskih objekata da im se olakša rad koji je otežan, a znamo i sami kada 

se snijeg otopi, kada zatopli velike količine prašine se dizu kod prolaska. 

Gordana Piskač: Mislim da tu neće biti problema. 

2. Tanja Jakovac: Moje prvo pitanje bilo bi vezano uz sanaciju ceste Grbajel – Ševal. I prošle 

godine sam o tom problemu razgovarala, ne ovako javno, vjerujem i imam informaciju da su se 

mještani tog područja već obratili. To je jedna mala cestica između Grbajela i Ševala, stvarno 

više nije za uporabu, to je rupa na rupi, a znamo da tamo ima ljudi koji iznajmljuju vikendice i 

stvarno bih molila barem da se malo sanira ako ne može neki veći zahvat. 

Gradonačelnik: Poznat nam je taj problem. Nije isprika što do sada nije napravljeno ali i gospođa 

Davorka i pročelnica imaju taj zadatak da ove godine, sad u najkraćem periodu, saniraju ona 

najveća oštećenja i poprave da ona bude barem pristojno vozna. Svakako da podrazumijeva i 

kvalitetniju rekonstrukciju i sanaciju jer krpa na zakrpu je nešto što samo troši novce, a ne 

rješavamo problem. U svakom slučaju postupit će se najhitnije da se problem barem bitno 

ublaži. 

Goran Bukovac: Zamolio bih da se to riješi dok smo još u ovom sazivu jer kada dođu izboru 

novi gradonačelnik može reći da ne zna ništa i da ništa nije obećavao. 

3. Goran Rački: Kako je najavljeno da je ovo najvjerojatnije i naša zadnja sjednica prvenstveno 

bih se htio zahvaliti svim vijećnicima, predsjedniku Vijeća, gradonačelniku, dogradonačelnici, 

JUO i medijima na korektnoj suradnji, izvještavanju i svemu ostalom. Pitanje je vezano za 

sportske objekte. Mišljenja sam da možda u ovom sazivu nismo dovoljno pažnje posvetili toj 

temi, naši objekti su kakvi jesu. Ono što me konkretno zanima vezano za objekte, a obzirom na 

upravljanje s GSC i PGŽ da li imamo neku konkretnu informaciju kada bi se moglo barem 

očekivati izrada projektne dokumentacije sportskih objekata obzirom da je u nekim najavama 

postoji u budućnosti mogućnost kandidiranja sportskih objekata na razna sufinanciranja 

odnosno natječaje? 

Gradonačelnik: Tema koja se provlači i vjerojatno će se još provlačiti. U svakom slučaju stanje 

je takvo da apsolutno podrazumijeva i zahtjeva značajnije ulaganje pogotovo kod nekih 

objekata, kod nekih ste sami vidjeli da smo doista reagirali što zapravo nije dobro, kad je bilo 

stani-pani, da spasimo i spriječimo veću štetu na uređaju u Kuglani i da su velikim sredstvima 

zapravo izvršeni radovi sanacije krovišta i dijela fasade. Čekamo da se otvori natječaj za 

energetsku učinkovitost drugog dijela kako bi mogli prijaviti i taj dio za što su djelomično 

planirana i naša sredstva. Što se tiče ulaganja u ovaj drugi dio, načelno sam razgovarao na tu 

temu sa županom i izrazio je spremnost, iako je bio vrlo tajnovit po pitanju visine pomoći, ali 

je rekao da će se svakako uključiti i PGŽ prvenstveno vezano za ovo pitanje potrebne 

dokumentacije za nogometno igralište i vezano za sačuvanje lokacijske dozvole, ali nije samo 

to pitanje već su u pitanju i drugi objekti, a doista ne želim prozivati nikoga ovoga časa, ali 

moram reći da 2015. godine nismo izgubili još uvijek do sada nevraćenih 5 milijuna kuna na 

godišnjoj razini, to bi do sada bilo otprilike 30 milijuna kuna, itekako smo mogli puno napraviti. 

Na žalost tih novaca nemamo, u izvorima prihoda nenamjenskih za što se mogu koristiti između 

ostalog nemamo, probat ćemo svim drugim izvorima, fondovima EU, uz pomoć PGŽ, države 

popraviti i napraviti ono što se u datom momentu može da ne bi imali još veće troškove jer 

svako odgađanje dovodi do još veće devastacije, pogotovo onoga što je već poprilično 

devastirano, a samim time su onda i sanacijski troškovi puno veći. 

4. Adrijana Kruljić: Moje pitanje u biti je zamolba prema gradonačelniku. U našem Gradu ima 

dosta srednjoškolaca koji putuju na nastavu u Rijeku javnim prijevozom, svakodnevno. Dosta 

njih ima nastavu u smjenama i sad su u problemu zato što je ukinuta autobusna linija, zadnja 



koja ide negdje iza 7-8 na večer. Djeca se nemaju čime vratiti kući te su se neke mame našle u 

situaciji da moraju po djecu u Rijeku. Možete li kako urgirati? 

Gradonačelnik: To je svakako tema koja ne samo da tangira Grad Delnice, roditelje našeg Grada 

već i šire, dakle ima djece iz drugih krajeva, mjesta Gorskog kotara koji su u istom problemu i 

to je bila tema o kojoj smo razgovarali na Koordinaciji načelnika i gradonačelnika. Na žalost tu 

se sad upetljala i nadležnost Županije kao nositelja javne usluge javnog međugradskog,  

međuopćinskog prijevoza na području županije. Nekakvi pomaci su napravljeni, nekakve 

pripreme su napravljene i vidimo da zapravo su posljedice takve da onaj koji je ključan u svemu 

tome, a to je prijevoznik, zapravo temeljem nekakvih elemenata i razloga opravdanosti troška, 

definira linije onako kako to njemu najviše odgovara, odnosno financijski odgovara. Jedino 

mogu reći da ću inzistirati u najkraćem roku da se ta tema nastavi kao tema i s nadležnim 

Uredom PGŽ, dakle za promet, uredom gospođe Milošević i s ovlaštenim koncesionarom, 

prijevoznikom da vidimo što možemo napraviti i da li je moguće u kratkom roku nešto napraviti. 

Znam da će vjerojatno njihov odgovor biti da je liniju moguće u kratkom roku vratiti, ali uz 

uvjet sufinanciranja razlike troška koje trebaju podnijeti tko? – jedinice lokalne samouprave i 

naravno da će onda po ključu najvećeg broja stanovnika to u najvećem dijelu pasti na Grad 

Delnice, ali i to je nešto o čemu treba razgovarati s osnovnim naglaskom da niti Županija se na 

to ne može i ne smije oglušiti jer to su jednako tako i njeni građani, njena djeca koja iz ruralnog 

dijela Županije putuju u obrazovno središte u središte Županije. Dakle, ako dođe do nekakvog 

pozitivnog pomaka u kraćem roku, a očito neće biti nove sjednice, barem ne po tom pitanju, 

dobit ćete odgovor u pisanoj formi. 

5. Tanja Jakovac: Moje drugo pitanje vezano je uz Vučnik. Krenuli su radovi, za sad jako dobro 

to funkcionira, mi smo se izorganizirali no, moje pitanje je da li postoji mogućnost da Grad 

dogovori s Lidlom parking, da bi možda tamo mogli puštat automobile. Ne znam kako ćemo, 

nemamo gdje puštati automobile, ne možemo funkcionirati. 

Gordana Piskač: Možda kod Goran građevnog, prema betonari. 

Gradonačelnik: Sigurno da je to objektivna situacija uzrokovana naravno obimom radova i 

svagdje tamo gdje neće bit moguće pristupit vlastitom dvorištu, a to se može premostiti 

metalnim pločama koje su vam dužni staviti, vjerojatno će biti onda problem gdje s 

automobilom. S obzirom na komunikaciju koju sam do sada imao s Lidlom, a ona je inače vrlo 

partnerska i korektna ali kad nešto tražite što odudara od njihove politike, možete zaboraviti na 

bilo što. Molio sam, u duhu poštivanja adventskog vremena, da malo okite ulaz u Lidl jer to je 

jedini objekt koji apsolutno ničim ne odaje bilo kome da on jednako tako uvažava i poštuje 

adventsko vrijeme i dekorira primjereno svoj ulazni prostor, da to naglasi. To njih uopće ne 

zanima. Komunikacija da li bi dozvolili parkiranje onima koji neće moći parkirati je vjerojatno 

nešto što će oni apriori odbiti, ali s obzirom da su jedna i druga rampa podignute iza 6 sati ujutro 

i nema kontrole niti vremenskog ograničenja parkiranja na tom parkiralištu, vjerojatno vam se 

ne može desiti ništa osim što se rampe spuštaju iza 22 sata i vi ne možete s parkirališta izaći 

van. Da li je rješenje u onom malom parkiralištu iza Lidla, prema Srednjoj školi? Što se tiče 

Grada koji je vlasnik te čestice apsolutno da, naravno da to nećemo uređivati jer za to novaca 

nemamo, svatko tko želi može bez problema tamo parkirati kao i na bližim dijelovima 

parkirališta u početnom dijelu Supilove i prema Stilovoj prodavaonici nema nikakvog 

ograničenja. Ja mogu pokušati razgovarati ali unaprijed znam kakav će biti odgovor jer oni ni u 

kom slučaju neće htjeti dozvoliti da se i najmanji dio prostora označi kao rezervirano za 

stanovnike Vučnika. To sigurno neće dozvoliti, to je nemoguće. Ali, dakle uz tu mogućnost da 

nije zabranjeno od 6-22 sata, da su rampe podignute, nakon toga nema izlaska do jutra. Jednom 

sam morao moliti, intervenirati za jednu televizijsku ekipu 2018. kad je bio ogroman snijeg, oni 

nisu znali da se to zatvara u 22 sata i na jedvite jade je gospodin došao i otvorio rampu jer on 

jedini ima ključ od rampe, i pustio ljude da su mogli ići prema Rijeci odnosno Zagrebu jer su 

bili zatvoreni poslije 22 sata. Probat ćemo. Ovaj dio dolje je dostupan i oko Škole i uz Školu 

nema nikakve zabrane, nije to rezervirano za njih jer znakova rezervacije nema. Prema tome tko 

prvi njegova djevojka, ali tamo gdje su ljudi s razumijevanjem – to je privremena situacija i 

vjerujem da nitko neće imati ništa protiv da ostavite aute jer jednostavno je to razlog zato što 

nemate gdje, a ne zato da bi nekome oduzimali parkirni prostor. 



Goran Bukovac: Pokušat ćemo učiniti sve što je u našoj moći da se to proba riješiti imajući u 

vidu da je ovo privremena situacija, a ne nešto trajno. 

 

Točka 3. 

 Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Poslovničku odluku o drugim izmjenama 

i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Delnica. 

 

Točka 4. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o uporabi grba, zastave i svečane 

pjesme. 

 

Točka 5. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o podnošenju prijedloga i peticija. 

 

Točka 6. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o zborovima građana. 

 

Točka  7. 

Goran Bukovac: Odluke o dodjeli nagrada što za životno djelo što druge nagrade. Materijale 

smo dobili, dobro su objašnjeni, imamo i sve odluke, a s nama je i predsjednik Povjerenstva gospodin 

Rački za eventualna dodatna obrazloženja. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o dodjeli javnog priznanja Grada 

Delnica – Nagrade za životno djelo Grada Delnica u 2021. godini – Antonu Štimcu. 

 

Točka 8. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o dodjeli javnog priznanja Grada 

Delnica – Godišnje nagrade Grada Delnica u 2021. godini – Tomislavu Majnariću. 

 

Točka 9. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o dodjeli javnog priznanja Grada 

Delnica – Godišnje nagrade Grada Delnica u 2021. godini – Patriciji Urbanc. 

 

Točka 10. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o dodjeli javnog priznanja Grada 

Delnica – Povelje Grada Delnica u 2021. godini – Sanjkaškom klubu Prepnek. 

 

Točka 11. 

Gradonačelnik: Dakle, zadnji rok za žalbu po ovom javnom pozivu je bila ova subota, 

jednostavno je bilo nemoguće napraviti materijal s obrazloženjem i dostaviti vam ranije i to je razlog 

zašto ste to jutros dobili. Gospođa Petranović, opreza radi, provjerila je da nije slučajno i u jutrošnjoj 

pošti došla nekakva žalba ali nije, što potvrđuje kvalitetan i korektan rad Povjerenstva. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o financiranju javnih potreba u 

osnovnom i srednjoškolskom obrazovanju u 2021. godini. 

 

Točka 12. 

Katarina Mihelčić: Ovo Povjerenstvo imalo je najintenzivniji i najzahtjevniji rad. Vidjeli ste 

kako izgledaju tablice. I ove i prošle godine smo imali izrazito teške uvjete rada jer smo trebali i više 

sati i više dana biti zajedno. Primijetili smo više stvari. Prije svega da ove godine je kultura ostala na 

vrlo niskim granama, molim sve one koji će biti u idućim sazivima da to više ne dozvole da ostanemo 

na 236.000 kn za kulturu dok ste, ipak na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća za sport sredstva podignuli. 

Kultura ne uspijeva odraditi niti probe, nastupa uopće nemaju i strah me tko će od njih preživjeti, tko će 

opstati, a svakako ih trebamo podržati jer su to ljudi s entuzijazmom, voljom i željom. Ono što smo ove 

godine osigurali, vidjeli ste, iznosi po 2000 kuna im je tek za računovodstvo i bankarske nagrade. Vidjeli 

ste da u školstvu nismo podijelili sva sredstva, nisu se niti prijavile sve škole, imali smo poteškoća 

vezano kod prijava, neki nisu dostavili kompletnu dokumentaciju iako je referent za društvene 



djelatnosti uvijek na raspolaganju, na žalost tako je-kako je. Drugo, počeli su se javljati sportaši, 

pogotovo rekreativci koji očito u Sportskoj zajednici ne dobivaju sredstva za rekreativne turnire i javljaju 

se na kulturu, a mi ne možemo ne podržati tako važne manifestacije. Stoga molim da se razmotri da se 

na narednom pozivu posebno ta vrsta i ta grana odvoji i da na neki način i njima pomognemo kod 

organizacije turnira koji su više turistički nego što bi bili sportska i vrhunska natjecanja. Sredstva su 

takva kakva jesu. Zahvaljujem članovima Komisije koji su u protekle 4 godine odradili veliki posao, oni 

rade najviše, nekada i do 7 dana, a i ta naknada koju imaju je donekle skromna. Zahvaljujem im se i na 

volonterskom doprinosu i svemu što su odradili. Pokušali smo biti najpravedniji što možemo. S ovim 

sredstvima nije moguće izfinancirati sve projekte ali ono što smo po bodovnim listama uspjeli vjerujem 

da će biti za održanje kulture u ovom gradu do nekih boljih vremena. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o financiranju javnih potreba u 

programu kulturnih i glazbeno scenskih djelatnosti te ostalih programa iz područja društvenih djelatnosti 

u 2021. godini. 

 

Točka 13. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o 

korištenju i davanju u zakup javnih površina u vlasništvu Grada za postavu privremenih objekata. 

 

Točka 14. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o prodaji robe izvan prodavaonica 

na području Grada Delnica. 

 

Točka 15. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Odluku o reklamiranju i plakatiranju na 

području Grada Delnica. 

 

Točka 16. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o 

agrotehničkim mjerama te uređenju i održavanju poljoprivrednih rudina na području Grada Delnica. 

 

Točka 17. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o prihvaćanju Izvješća o provedbi 

mjera sprečavanja odbacivanja otpada. 

 

Točka 18. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Odluku o provedbi posebnih mjera 

sprečavanja odbacivanja otpada. 

 

Točka 19. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, usvojilo Izvješće o korištenju sredstava ostvarenih 

od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu RH na području Grada Delnica. 

 

Točka 20. 

Goran Bukovac: Mi, kao Gradsko vijeće, biramo dva člana, prema onome što je do mene stiglo, 

stigla su dva prijedloga i to prijedlog za Adrijanu Šercer i Alena Briškog. 

Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo Rješenje o imenovanju povjerenstva za 

dodjelu potpora. 

 

Točka 21. 

Gradsko vijeće primilo je na znanje Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 1. srpnja do 

31. prosinca 2020. godine. 

 

 

 



Točka 22. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo Godišnji plan razvoja sustava CZ na 

području Grada Delnica za 2021. godinu. 

 

Točka 23. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo I. izmjene i dopune Odluke o 

privremenom oslobađanju plaćanja zakupa javnih površina. 

 

Točka 24. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo I. izmjene i dopune Odluke o 

privremenom oslobađanju plaćanja zakupa poslovnog prostora. 

 

Točka 25. 

Gradsko vijeće je jednoglasno i bez rasprave donijelo II. Izmjene i dopune Odluke o 

privremenom oslobađanju plaćanja komunalne naknade Grada Delnica. 

 

Goran Bukovac, ovime smo iscrpili zadnju točku zadnje naše sjednice Gradskog vijeća. Imam 

potrebu reći dvije-tri rečenice. Prije svega, poštovane vijećnice i vijećnici, kao predsjednik Gradskog 

vijeća vam se od sveg srca zahvaljujem na trudu, angažmanu i doprinosu u radu Gradskog vijeća. Nadam 

se da s vaše strane prema meni nema prevelikih zamjerki, ako je i bilo nekakvih disonantnih tonova 

mislim da ste svjesni toga da je to bilo u žaru diskusije i da se nikad iza toga nije skrivala nikakva zla ili 

bilo kakva namjera. Jednako tako imam potrebu zahvaliti se gospodinu gradonačelniku i njegovoj 

zamjenici na radu, suradnji koja je najvećim dijelom bila iznimno kvalitetna. Hvala vam. Za gospodu iz 

Jedinstvenog upravnog odjela nemam što drugo reći nego da na vaš rad nemam nikakvih primjedbi, 

jednako tako i vijećnici. Zadnji na redu, ne zato što su manje važni, nego da ih mogu posebno naglasiti 

jer su najvažniji, poštovana gospodo sedme sile hvala vam što ste doprinijeli da naš rad i diskusija od 

ovdje dopre do što većeg broja građana, što ste naše sjednice predano pratili, izvještavali i surađivali s 

nama u radu.  

U svakom slučaju, onako iskreno i od sveg srca, idućem sazivu Gradskog vijeća želim da budu 

još bolji i uspješniji nego što smo bili mi. Idućem gradonačelniku ili gradonačelnici jednako tako želim 

da ovaj standard koji je ipak podignut na neku razinu, dignu na još jednu razinu više na zadovoljstvo 

svih naših sugrađanka i sugrađana.  

Poštivajući sve epidemiološke mjere pozivam vas da ovu zadnju sjednicu zaključujemo jednim 

malim aperitivom. Toliko od mene, držite se, živjeli i svako vam dobro želim. 

 

Predsjednik zaključuje sjednicu u 18,05 sati. 

 

 

Napisala       Predsjednik 

Klaudija Kumpar      Goran Bukovac 

 

 

 

 


